


Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wij delen deze ambitie en werken samen met de gemeenten uit onze regio toe naar een 
advies aan de provincie over de invulling van de nieuwe concessie in 2022.

2. Ja. We hebben aangegeven dat we verheugd zijn met de pilot van Arriva Flex in de 
avonduren en onze hoop uitgesproken dat de pilot wordt doorgezet en uitgebreid naar 
andere wijken. We hebben ons ongenoegen geuit over het inkorten van lijn 2 en 
gevraagd dit te heroverwegen, omdat de bewoners van de wijk Kalsdonk hierdoor 
gedupeerd worden.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Cees Lok


